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PROTOKOLL 3. STYREMØTE 2023-2024 
 

Sted Digitalt møte 

Dato og tid Onsdag 10. oktober kl. 20.00-22.00 

Møteleder Henrik Nordtun Gjertsen 

Referent Sigrid Heringstad 

Saksrekkefølge 1, 11-12, 19-22 

 

Til stede fra styret Forfall 

Henrik Nordtun Gjertsen, Leder 

Karine Berge, BP 

Sigrid Heringstad, Org. nest. 
Ole Jørgen Rød, Tevlingsleder 
Marthe Øijord, Kulturleder 

Ruben Solbakk, Lagsutviklingsleder 

Ane Bekkestad, Arrangementsleder 

Erlend Fiskum, Norges Bondelag 
Hans-Egil Børstad, 1. vara 

Vilde Bilstad, Ordfører  

Petter Bøe Hørtvedt, Varaordfører 

Sanna Røhr, Norges Bygdekvinnelag 

 

 

Andre til stede 

 

Faste saker 

Sak 1  Godkjenning av innkalling og saksliste Henrik 

Elementer fra 

debatten 

 

Forslag til vedtak Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste. 

Vedtak Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste. 

 

Sak 2  Godkjenning av styreprotokoll  

 Ikke tatt opp 

 

Sak 3  Orienteringssaker 

 Ikke tatt opp 

 

Sak 4  Terminliste  

 Ikke tatt opp 

 



Protokoll 3. styremøte 2023-2024 

Side 2 av 4 
 

Sak 5  Økonomi  

 Ikke tatt opp 

 

Sak 6  Medlemstall  

 Ikke tatt opp 

 

Sak 7 Politikk og mediestrategi  

 Ikke tatt opp 

 

Sak 8 Eventuelt  

  

 

Løpende saker 

Sak 11 Styringsinstruks for NBU 2013 - 2024 Henrik 

Elementer fra 
debatten 

• Nytt punkt 1.4 er ryddig og bra. 

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar styringsinstruks for NBU 2023-2024 med nytt punkt 1.4. 

Vedtak Sentralstyret vedtar styringsinstruks for NBU 2023-2024 med nytt punkt 1.4. 

 

Sak 12 Uttak av landslaget i motorsag  

Forslag til vedtak • Hvordan blir dette i forhold til registering av STIHL-cup i 

fylkeslagene (frist 1. mars) 

• Fint om tevlingsleder og generalsekretær inkluderer seg i 

utarbeidelsen av retningslinjene, og snakker med Norhogg for å få 

mer innsikt i hva som er tanken bak. 

Forslag til vedtak Sentralstyret ber generalsekretær og tevlingsleder komme tilbake med 

ferdig utarbeidet forslag til retningslinjer for uttak til neste styremøte. 

Vedtak Sentralstyret ber generalsekretær og tevlingsleder gjennomgå eksisterende 

uttaksregelverk, og i samarbeid med Norhogg utarbeide forslag til 

retningslinjer for uttak til neste styremøte. 

 

Sak 19 Mandat for festveileder i Norges Bygdeungdomslag Marthe 

Elementer fra 
debatten 

• Putt på nytt punkt under «veilederen bør inneholde» som lyder: god 

skikk og bruk på bygdefester 

• Er fristen for kort? 

• Kulturnemnda bør lage et utkast og de andre ressurspersonene 

burde komme inn med innspill og tilbakemeldinger for at arbeidet 

ikke skal ta for lang tid. 

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar mandatet for å utarbeidelse av festveileder. 
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Vedtak Sentralstyret vedtar mandatet for å utarbeidelse av festveileder, med 

endringen som kom i møtet. 

 

Sak 20 Detaljert handlingsplan Sigrid 

Elementer fra 

debatten 
• Gikk igjennom handlingsplanen i møtet og så på de endringene som 

ble foreslått av styreleder og organisatorisk nestleder. 

• Noen nye endringer kom i møtet. 

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar detaljert handlingsplan for 2023-2024. 

Vedtak Sentralstyret vedtar detaljert handlingsplan for 2023-2024 med de 

endringene som kom i møtet. 

 

Sak 21 Beredskapsplan for Høstarrangementet 2023 Ane 

Elementer fra 
debatten 

• Endrer Henrik til fungerende beredskapsleder, og putter inn Sigrid 

som fungerende styreleder 

• Noen småendringer i ROS-analysen, en regnefeil og endring av 

sannsynlighet for voldtekt. 

Forslag til vedtak Sentralstyret godkjenner beredskapsplanen for Høstarrangementet 2023. 

Vedtak Sentralstyret godkjenner beredskapsplanen for Høstarrangementet 2023 

med endringer som kom i møtet. 

 

Sak 22 Evaluering av 2. representantskapsmøte 2023 Henrik 

Elementer fra 

debatten 
• Tevling: var noe debatt, men var ikke så mye konkret som kunne tas 

tak i. 

• Interessant å høre om landbruksmessene i Europa, og evt. arrangere 

noe felles dit. 

• Veldig morsomt med en så engasjert representant fra Møre og 

Romsdal 

• Var lite respons på «brannfakler», lite deltagelse i debatten særlig på 

søndag. 

• Fint med kompetanseheving for vaktlederkollegiet, og evt. 

arrangører av sentrale arrangementer opp mot vakthold. 

• God erfaringsutveksling rundt gjensidig representasjon med NBL og 

NBK, fikk høre om hvordan det fungerer i ulike fylker. 

• Ingen nye saker som kom opp som vi ikke føler er dekt av strategien. 

• Fint med gruppearbeid på representantskap, blir mer diskusjoner og 

flere deltar aktivt for å forbedre organisasjonen. 

•  Ofte de samme som var oppe på talerstolen, viktig at det ikke er 

noen høy terskel for å ta ordet på representantskapsmøtet. 

• Ordførerne gjorde en god jobb gjennom møtet. 

• Er det mulig å lage et system for å passe på at deltagerne på 

rep.skap er mer forberedt til møtet? Burde en ikke kunne forvente at 

deltagerne er forberedt og leser sakspapirene?  
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• Kan det være lurt å legge inn summepauser i programmet hvor det 

er bestemt hva de skal snakke om? 

• Skal vi legge opp til mer tid til å snakke sammen på møtet, eller skal 

vi forvente at deltagerne har snakket på forhånd om ulike saker og 

er klare til å bruke møtetiden på rep.skap til å diskutere sakene? 

• Helt om natta og helt om dagen 

• Skal vi i sst påse at fylkesstyrene har en god gjennomgang av 

sakspapirene til rep.skap på fylkesstyremøter i våre kontaktfylker i 

forkant av møtet? 

• Er vi i sst godt nok forberedt til møtet? Føler i stor grad dette, men vi 

ble ikke utfordret noe særlig av representantskapet. 

• Må ha møterom med god luftkvalitet. 

• Skal vi sende ut evaluering av rep.skap til deltagerne, og spørre om 

hvordan de opplevde møtet og hva vi kunne gjort annerledes? 

Forslag til vedtak Sentralstyret tar saken til etterretning. 

Vedtak Sentralstyret tar saken til etterretning. 

 

 


